

---

---

## НАШИ АВТОРЫ

---

---

**Багдасарян Варган Эрнестович** – доктор исторических наук, профессор, декан факультета истории, политологии и права Московского государственного областного университета.

*E-mail: vardanb@mail.ru*

**Baghdasaryan Vartan** – Ph.D. in History, Professor, the Dean of Department of History, Political Science and Law, Moscow State Regional University (Russia).

**Жукова Наталия Александровна** – аспирантка кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: zhnatalia@mail.ru*

**Zhukova Nataliya** – Postgraduate Student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Козьменко Владимир Матвеевич** – доктор исторических наук, профессор заведующий кафедрой истории России Российского университета дружбы народов, академик РАН.

*E-mail: v.kozmenko@gmail.com*

**Kozmenko Vladimir** – Doctor of Historical Sciences, Head of Department of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Котова Татьяна Александровна** – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: kotova\_tatyanka@mail.ru*

**Kotova Tatyana** – postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Кряжева–Карцева Елена Валерьевна** – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: kartseva\_ev@pfur.ru*

**Kryazheva–Kartseva Elena** – Ph.D. in History, Associate Professor, the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Лутошкин Сергей Александрович** – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: Moto-man@mail.ru*

**Lutoshkin Sergey** – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Миронова Александра Викторовна** – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: miralex87@gmail.com*

**Mironova Alexandra** – PhD. in History, Associate Professor, the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Мокшин Геннадий Николаевич** – доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры истории России Воронежского государственного университета.

*E-mail: mok410@mail.ru*

**Mokshin Gennady** – Ph.D. in History, Associate Professor, Professor of the Department of History of Russia, Voronezh State University (Russia).

**Реснянский Сергей Иванович** – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: s-r44@yandex.ru*

**Resnyansky Sergey** – Ph.D. in History, Professor, the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Рубинштейн Дмитрий Владимирович** – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: sakyra-1111@yandex.ru*

**Dmitri Rubinstein** – Degree seeking applicant of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Сагиндигов Рустем Елеусинович** – докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: russag@yahoo.com*

**Sagindikov Rustem** – Postgraduate Student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).